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Z  pracy rad adwokackich

W roku 1956 na terenie całej Polski powołane zostały w  dro
dze wolnych wyborów władze samorządu adwokackiego. 
W bieżącym roku kończy się kadencja tych  w ładz. Należa
łoby zatem  dokonać podsumowania i oceny tego trzyletniego  
okresu. Redakcja „Palestry” podejmuje tę próbę przez pu
blikację w yw iadów  z dziekanami rad adwokackich.

W  niniejszym  numerze umieszczamy w yw iady  z dzieka
nami Rad: W arszawskiej, Łódzkiej i K atow ickiej. W num e
rach następnych opublikujem y dalsze w ypow iedzi.

R e d a k c j a

I

Wywiad z Adw. S t a n i s ł a w e m  G a r l i c k i m ,  
Dziekanem Rady Adwokackiej w Warszawie

Panie Dziekanie, w bieżącym roku kończy się 3-letnia kadencja 
Warszawskiej Rady Adwokackiej. Kiedy spodziewane są nowe wybory?

Gdy odpowiedź na to pytanie dotrze do rąk  czytelników „Palestry”, 
wybory będą tuż, tuż, gdyż Walne Zgromadzenie Izby warszawskiej 
zostało zwołane na 4.IV.br. (m. i. w celu dokonania wyboru nowej 
Rady). Dotychczasowa Rada przekaże bezzwłocznie urzędowanie nowej 
Radzie, mimo że 3-letnia kadencja dotychczasowej Rady upływa do
piero z dniem 30.VI.br. Uniknie się w ten sposób funkcjonowania do
tychczasowej Rady w czasie, gdy już zostanie wybrana nowa Rada.

Podobnie postąpią, zgodnie z uchwałą NRA, również inne rady, cc- 
doprowadzi do ujednolicenia okresu kadencji rad w całym kraju.

Jak powszechnie wiadomo, Rada Adwokacka zajmowała się wieloma 
zagadnieniami związanymi z życiem zawodowym warszawskiej adwoka-


